

大小通用救生衣 One-size-fits-all Life Jacket

適合多種身量的嶄新設計
A novel design that fits a range of sizes

為了保護不同年齡及身量的人士，理大考慮了安全功能的需求，特別設計了適合2歲或以上人士穿著的均碼救生衣。救生衣的頸帶配有特別裝置，能有效地固定兒童的頸項和頭部；而其襠帶則從背袋開始，經過兒童的襠部環繞身體，結合腰帶使用，能把救生衣牢牢地固定在兒童的身上。衣領為頸項及頭部提供舒適的平台，讓使用者在等待救援的同時得到休息。



適用於成人及兒童的均碼救生衣
A one-size life jacket suitable for both adults and children

In order to protect people of different age groups and body sizes, PolyU took into account the safety features for all and specially designed a one-size life jacket that can fit any users aged 2 years old or above. The neck strap includes a device that can efficiently secure a child's head and neck. The waist strap and the crotch strap, which extends from the backpack around the crotch, firmly keep the life jacket in place. And the collar provides a platform for supporting the wearer's neck-head region, allowing the wearer to rest comfortably while waiting for rescue.

Principal Investigator

Dr Allan Chee-kooi CHAN
Institute of Textiles and Clothing

Contact Details

Institute for Entrepreneurship

Tel: (852) 3400 2929 Fax: (852) 2333 2410 Email: pdadmin@polyu.edu.hk

專利申請編號及國家: 201721805119.1 (中國)、
專利編號: HK1238860 (香港)、1702429.0 (香港)、ZL201730627089.9 (中國)

特色與優點

- 特別設計的頸帶、襠帶和腰帶可防止使用者滑出救生衣，有助其保持在水中漂浮
- 即使使用者面朝下進入水中，救生衣的泡沫材料也能令其身體自動向上翻轉，並令其面部離開水面
- 符合國際標準ISO 12402-4:2006 (個人漂浮裝置)的要求

應用

適用於各類船隻的救生設備



救生衣的正面及背面設計
Front and back design of the Life jacket

Patent Application No.: 201721805119.1 (China),
Patent No.: HK1238860 (Hong Kong), 1702429.0 (Hong Kong), ZL201730627089.9 (China)

Special Features and Advantages

- The special design of the neck strap, waist strap and crotch strap helps the wearer to stay afloat in the water without slipping out of the life jacket
- The design of foam is capable of automatically turning the wearer's body upwards and his face out of the water
- The life jacket meets the requirements of ISO 12402-4:2006 (personal flotation devices)

Application

As a life-saving flotation device for all kinds of marine vessels

Access More info via mobile



QR code subject to other changes by mobile operators